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Połączenie wyższych uczelni w Sandomierzu jest
nieuniknione
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Przedstawiciele  sandomierskich  szkół  wyższych,  władz  województwa,  miasta  i  powiatu
dyskutowali  o  przyszłości  miejscowych  uczelni.  Chodzi  o  połączenie  trzech  placówek:
Wyższej Szkoły Humanistyczno- Przyrodniczej, Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej oraz
Nauczycielskiego  Kolegium  Języków  Obcych.  Wszyscy  zgadzają  się,  że  rozdrobnienie
ogranicza  ich  potencjał,  dlatego  połączenie  szkół  jest  nieuniknione,  różne  są  jednak
koncepcje jego dokonania. Zdaniem Marszałka Województwa- Adama Jarubasa, poczyniony
został  mały  krok  naprzód.  Podczas  spotkania  ustalono,  że  każda  z  uczelni  w  ciągu
najbliższych dwóch tygodni  przygotuje  zestaw podstawowych informacji  na swój  temat,
dotyczących przede wszystkim kierunków i kadry. Dane zostaną przedstawione ministerstwu
nauki i szkolnictwa wyższego. Szefowa resortu- Barbara Kudrycka zaproszona zostanie do
Kielc,  lub  Sandomierza,  aby  rozstrzygnąć,  który  wariant  jest  możliwy  przy  łączeniu
sandomierskich  uczelni.  Wyższa  Szkoła  Humanistyczno-  Przyrodnicza  uważa,  że  należy
utworzyć Akademię Sandomierską na bazie wszystkich trzech szkół. Z kolei, Państwowa
Wyższa Szkoła Zawodowa twierdzi, że ze względu na przepisy takie działanie nie wchodzi w
grę, dlatego optuje za przyłączeniem do siebie pozostałych dwóch podmiotów, a następnie
dochodzenie do akademickości.  Spotkanie zorganizował biskup sandomierski – Krzysztof
Nitkiewicz. Hierarcha podjął się roli koordynatora działań zmierzających do połączenia szkół
wyższych. Kolejna dyskusja na ten temat odbędzie się w maju.


